
Jmenuju se

Matej Lieskovský

Něco o mně:

Studuju 1. ročńık obecné informatiky na MFF UK. Na koleji sice bydĺım
teprve od zář́ı, ale pokoj B811 pro mne je a ještě dlouho bude domovem a

chtěl bych pomoci s rozvojem této super koleje.

Co bych chtěl v kolejńı radě dělat?

Budu řešit dopravńı dostupnost kolej́ı:

• Pokuśım se o navázáńı př́ıměǰśıho kontaktu s DPP za účelem rychleǰśı a
komplexněǰśı dohody. Z vlastńı zkušenosti v́ım, že se s Dopravńım Pod-
nikem dá komunikovat ”lidsky”.

• Zjist́ım aktuálńı obsazenost koláren, zájem o ně a př́ıpadné možnosti je-
jich rozš́ı̌reńı. Také zjist́ım zájem o a možnosti instalace stojan̊u před
budovami kolej́ı.

Dále pak:

• Přehledný seznam pravidelných akćı a kroužk̊u na kolej́ıch.

• A mnoho daľśıho! Určitě existuje něco, co by jste rádi změnili. Klidně mi
tedy pǐste své postřehy, návrhy a připomı́nky na

lieskovsky.matej+KR@gmail.com


